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دارو یک حوزه مافیایی است
 یارانه دارو باید کامل پرداخت شود؛

عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی، معتقد 
است؛ دارو یک حوزه مافیایی محسوب می شود.

جبار کوچکی نــژاد، ، گفت: دارو یک حوزه مافیایی محســوب 
می شــود، از همین رو نحوه مدیریت دارویی کشــور باید اصلاح 
شــود و اجرای طرح دارویار می تواند به تحقق این امر مهم کمک 

شایانی کند.

وی با انتقاد از عملکرد سازمان برنامه و بودجه در روند تخصیص 
اعتبــار به طرح دارویاری، افزود: در ابتدای ســال جاری علاوه بر 
تبصــره ۱۴ قانون بودجه ۱۴۰۱، یک میلیــارد یورو به حوزه دارو 
اختصاص داده شد تا دغدغه های وزارت بهداشت به صورت کامل 
بر طرف شــود. عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس ادامه داد: 
دولت و ســازمان برنامه و بودجه باید اعتبارات طرح دارویاری را 

به صورت کامل به وزارت بهداشــت پرداخــت کنند تا بیمه ها در 
پرداخت یارانه دارویی با کمبود منابع مواجه نشوند.

وی افزود: متأســفانه به دلیل عدم تحقق کامل منابع پیش بینی 
شــده در قانون بودجه ۱۴۰۱، تخصیص اعتبارات آهسته شده اما 
این موضوع نباید بهانه ای برای سازمان برنامه و بودجه برای عدم 

پرداخت اعتبار طرح دارویار باشد.

جامعه

اخبار کوتاه 

   مظاهر گودرزی
یک معلم گفت: »اگر این نســل )دهه هشتادی ها( متوجه شوند کسی 
دارد آن ها را نمایندگی می کند و دیده می شوند خشم شان تخلیه می شود، 
اما متاسفانه در هیچ فضایی از این نسل یاد نمی شود، این بچه ها نیازمند 
شــنیده شدن و دیده شدن هستند و راه آن گفت وگو است، معلم مستبد 
در برابر این نســل کارش پیش نمی رود، بنابراین باید به آنها اجازه داد 

حرف بزنند.«
درباره نسل دهه هشتادی ها حرف و حدیث زیاد است، برخی می گویند 
بی هدف، ســطحی نگر و تقلیدی اند، و اساســاً ضــد اجتماع و غرق در 
فردگرایی خود هستند، اما برخی نظر متفاوت دارند، آن ها معتقدند »این 
نسل سطحی نگر نیستند بلکه پرسش گرند.« معتقدند »برخلاف دوره ها 
و نســل های قبل که بیشــتر اجبار و اطاعت مبنا بود، مبنای بچه های 
این نسل اجماع و اقناع اســت.« حالا این نسلی که شاید قبل تر کسی 
روی آن ها اصطلاحاً حسابی باز نمی کرد از سر کنشگری خود سبب ساز 

تعجب شده و دهه هشتادی را تبدیل به مساله کرده است.
ما برای پاســخ به مســاله پیش رو ســراغ معلم ها رفتیم، گروهی که 
بیشــتر از هرکسی با بچه های این نسل نشست و برخاست دارند و پای 

حرف های شان نشستیم که خلاصه ای ازآن را می خوانید:
* خانم ملک زاده با توجه به ارتباط نزدیکی که شما با نسل 
جدید و دهه هشتادی ها دارید، آن ها چه ویژگی هایی دارند؟

این بچه ها در این اعتراضات متولد نشدند، آن ها فرزندان نسلی هستند 
که خودشان معترض خاموش اند، این والدین در خانه ها حرف می زنند و 
اعتراض می کنند، بنابراین ذهن این نسل درون خانواده و به کمک ابزار 
قدرتمندی به نام رســانه شــکل گرفته و به طریقی از اطلاعات سیراب 
شده اند. این نسل متوجه شدند نسل قبل تر از آن ها با گفت وگو به نتیجه 

نرسیدند بنابراین به شکل میدانی اعتراض کردند. این نسل سطحی نگر 
نیستند بلکه پرسش گرند، لبریز از اطلاعات هستند و به دنبال این هستند 
که به مطالبات شــان کیفیت بدهند. آن هــا به دلیل تضاد و تعارضی که 
میان جامعه و خودشــان می بینند درصورت وجود فرصت اعتراض هم 

می کنند.
* خانم ملک زاده، شما امروز نگران دانش آموزان خودتان 
هســتید، این که این حجم از مطالبه گری دانش آموزان در 

مواجهه با تضاد و تعارض میان ایده های خودشان با مدرسه 
و جامعه، و احتمال جواب مثبت نگرفتن از فعالیت های شان 
سبب ساز سرخورده شدن آن ها شــود؟ چیزی که قبلًا در 

جامعه دانشجویی شاهد آن بودیم.
نگرانی همیشه وجود دارد، من یک گزارشی خواندم برای ۵ سال قبل، 
آســیبی که در این گزارش برای دختران برآورد شــده بود، خشم بود، 
یعنی دختران دانش آموز ما خشم داشتند؛ برای پسران این آسیب متوجه 

فعالیت های پرخطر می شــد. می خواهم بگویم آن سال ها این آمار داده 
شــد اما کاری برای شان انجام نشد، این بچه ها با همین خشم در نظام 
آموزشی بودند تا سال بعد از آن خودکشی دانش آموزان مطرح شد، اما باز 
هم تلاشی برای بهبود انجام نشد، تا این که این خشم در خیابان ظهور 
و بروز پیدا کرد، من متوجه شــدم امروز والدینی که بعد از تعطیل شدن 
مدرســه دنبال دانش آموزان خودشان می آیند بیشتر شده است، والدینی 
که هم نظر جامعه هستند اما سعی می کنند کنشگری فرزندان خودشان 

را کنترل کنند چراکه نگران هستند.
این خشــم در دانش آموزان هســت و با کوچکترین جرقه در مدسه با 
یکدیگر دعوا می کنند، می خواهم بگویم اگر مطالبات این نسل به خوبی 
جواب داده نشــود، آن ها به خودشــان می گویند ما به جایی رسیدیم و 
توانســتیم اعتراض کنیم اما الان دیگر نمی توانیم کاری کنیم، بنابراین 
درصد خشــم، آمار خودکشــی و افســردگی دانش آموزان افزایش پیدا 

می کند، این ها آسیب هایی هست که کسی به آن توجه نمی کند.
فلاحــی: اجازه بدهید من یک نکته ای بگویــم، من یک آماری دیدم 
درباره جامعه دانشجویی، گفته شده که ۴۶.۲۷درصد از آن ها آینده کشور 
را بسیار بد دانســتند، ۱۹.۴۴درصد بد، ۶.۸۸درصد کمی بد و بقیه بیان 
کردند تصوری ندارند، یعنی حدود ۷۱درصد دانشــجویان کشــور آینده 
کشور را بد می دانند، این آمار یعنی هم نا امیدی در کشور ایجاد می شود 

و بعد همان خشمی که درباره اش گفتید از این شرایط بوجود می آید.
*اما همیشه گفته می شود این نسل اصطلاحاً همیشه داخل 

گوشی و موبایل است، چطور می توانند اجتماعی شوند؟
نیک نژاد: همین حضور در فضای مجازی نیازمند ارتباط اســت، آن ها 
حتی در فضای مجازی بازی های جمعی دارند، آن ها بنیادهای کنار هم 
بودن را یاد گرفته اند. من از تجربه زیســته خودم در مدرسه بگویم این 

نســل خیلی مایل به گفت وگو هستند، این طور نیست که من در کلاس 
هرچه گفتم آن ها قبول کنند، این بچه ها همان موقع ســوال می پرسند، 
اگر به آن هــا بگویید این کار را نباید انجــام داد فوری قبول نمی کنند 
بلکه می پرســند چرا نباید انجام بدهــم. بنابراین این ها طالب گفت وگو 
هســتند اما به دلیل نبود فضای لازم و عدم گفت وگو این نســل را در 
فضایی قرار می دهد که خشم را بالا می برد، این نسل دیده نمی شود، و 
چون دیده نمی شــود نمی خواهند ازش حرف بزنند، اگر این نسل متوجه 
شوند کســی دارد آن ها را نمایندگی می کند و دیده می شوند خشم شان 
تخلیه می شود، اما متاســفانه در هیچ فضایی از این نسل یاد نمی شود، 
این بچه ها نیازمند شــنیده شدن و دیده شدن هستند و راه آن گفت وگو 
است، معلم مستبد در برابر این نسل کارش پیش نمی رود، بنابراین باید 

به آنها اجازه داد حرف بزنند.
* خانــم ملک زاده وقتی با این نســل به عنوان یک معلم 
صحبت می کنید نظرشــان درباره آینده چیســت، از آن 

می ترسند یا مشتاق رسیدن آینده هستند؟
وقتی دانش آموز مقطع متوســط اول برنده مدال می شود و از او درباره 
مدالش سوال می کنم، می گوید برای مهاجرتم خیلی خوب شد، یعنی از 

همین سن به دنبال مهاجرت است.
ببنیــد؛ دانش آموزان واقعاً مانند یک کارشــناس صحبت می کنند و از 
مســائل کشور مطلع هستند، وقتی کارشناسی از طرف آموزش وپرورش 
برای صحبت کــردن برای دانش آموزان می فرســتند از آمدن خودش 
پشــیمان می شــود چراکه آن اطلاعاتی که باید به دانش آموزان بدهد 
را ندارد، یکســری مســائل در ذهن خودش دارد که بچه ها همه آن را 
در فضای مجازی قبل تر شنیده اند و جواب ها را می دانند، بنابراین خیلی 

خوب کارشناس مدرسه را زیر سوال می برند.

دبیرکل جمعیت هلال احمر؛

رسیدگی به دغدغه های بازنشستگان 
در دستور کار است

دبیرکل جمعیت هلال احمر گفت: رسیدگی به دغدغه های 
بازنشستگان در دستور کار است.

یعقوب سلیمانی، دبیرکل جمعیت هلال احمر ضمن قدردانی 
از تلاش های ســازمان های زیرمجموعه که به شــهروندان 
خدمت رســانی می کنند، گفت: پرسنل هلال احمر همواره با 
سختی در خط مقدم خدمت رسانی به مردم هستند و شایسته 

است تا پس از پایان خدمت نیز به آنها توجه ویژه شود.
وی افــزود: رســیدگی به دغدغه هــای بازنشســتگان از 
اولویت های جمعیت هلال احمر اســت و تلاش می شــود 

براساس قانون به مطالبات آنها پاسخ داده شود.
دبیرکل جمعیت هلال احمر تصریح کرد: حل مشــکلات باید با هم 
افزایــی و همکاری صورت گیرد و امروز همدلی می تواند گره گشــای 

تمامی مسائل باشد.

با قید دو فوریت در شورای شهر؛

جرائم قطع درختان در تهران 
قسط بندی شد

اعضای شــورای شــهر تهران صبح امروز طرح دو فوریتی 
تقســیط بدهی عوارض شهرســازی در حــوزه جرائم قطع 

درختان و ماده ۱۰۰ را به تصویب رساندند.
اعضای شــورای شــهر تهران صبح امروز دو فوریت طرح 
تقســیط بدهی عوارض شهرســازی در حــوزه جرائم قطع 
درختــان و مــاده ۱۰۰ و غیره را بررســی کردند که مهدی 
چمران در توضیح این طرح با بیان این که در جلســه گذشته 
اعضای شورا این طرح را امضا کردند که با قید دو فوریت در 
صحن شورا بررسی شود، اظهار کرد: این طرح در گذشته نیز 
وجود داشــته اما در دوره پنجم شورای شهر این مدل حذف 
می شــود و ما مجددا می خواهیم که تقسیط عوارض را از سر 
بگیریم که اقدام ساده ای است چرا که از تقسیط بدون بهره با 
اقساط ۲۴ ماهه برای همه شهروندان و اقساط ۳۶ ماهه برای 

ایثارگران در این طرح مدنظر قرار گرفته است.
وی ادامه داد: گشــایش خوبــی در پرداخت عوارض با این 
مصوبه رخ خواهد داد و به یاد دارم که در سال ۱۳۹۲ بودجه 
شــهرداری در این حوزه ۷۰۰ میلیارد تومــان بود که بعد از 

اجرای این مصوبه به ۸۰۰ میلیارد تومان رسید.
نهایتا اعضای شــورای شــهر با ۲۰ رأی موافق لایحه دو 
فوریتی تقســیط بدهی عوارض شهرســازی را به تصویب 
رساندند که براین اساس تقسیط عوارض جرائم قطع درخت 

و ماده ۱۰۰ که مشمول تخفیف نیستند، تقسیط می شود.

دستگیری ۷۰ تن در طرح مقابله با 
جرایم خشن در جنوب تهران

فرمانده انتظامی ویژه شهرستان ری از دستگیری ۷۰ متهم 
و کشــف ۵۲ پرونده سرقتی در طرح ضربتی مقابله و برخورد 

با جرایم خشن در ۲۴ ساعت گذشته خبرداد.
ســرهنگ دوستعلی جلیلیان با اشاره به اجرای طرح ضربتی 
مقابله و برخورد با جرایم خشــن در شهر ری اظهارکرد: این 
طرح طی ۲۴ ساعت گذشــته با استفاده از ظرفیت تیم های 
عملیاتی کلانتری هــا و پلیس های تخصصی به اجرا درآمده 
و در جریان آن ۷۰ متهم دســتگیر و به مقر انتظامی منتقل 
شــدند. وی با بیان اینکه در این طرح ۶۴ سارق که ۱۹ تن 
از آنها سارقان جرایم خشــن و به عنف بودند دستگیر شدند؛ 
اظهارکرد: همچنین با اجرای این طرح ۴۵ پرونده ســرقت به 
همراه ۹ دستگاه خودرو و موتورسیکلت مسروقه نیز کشف و 
ضبط شــد. فرمانده انتظامی ویژه شهرستان ری با بیان این 
در طرح مذکور شــش فروشنده مواد مخدر نیز دستگیر و به 
مقر انتظامی منتقل شــدند، گفت: دو دستگاه خودرو و موتور 

سیکلت متخلف نیز در اجرای این طرح توقیف شد. 
بر اساس اعلام سایت پلیس، به گفته جلیلیان برای تمامی 
متهمان دســتگیر شده در این طرح پرونده ای تشکیل شده و 
آنان پس از تشکیل پرونده برای ادامه روند رسیدگی به جرم 

روانه دادسرا شدند.

 دهه هشتادی ها فرزندان نسلِ معترضان خاموش  هستند؛

 دانش آموز متوسطه هم به مهاجرت فکر می کند

شهردار تهران در واکنش به ابراز نگرانی یکی از اعضای شورای شهر پیرامون وضعیت 
پیشــرفت فیزیکی پروژه ها گفت: پروژه ها به میزان اهمیت و ویژگی خود در بودجه قرار 

می گیرند.
ئیــس کمیته بودجه شــورای شــهر  ه بــود کــه میثــم مظفر، ر بان مــا ۹ آ
ا  ر مهــر وضعیت پیشــرفت فیزیکی پروژه ها ر ن در گفتگو بــا خبرنگا تهــرا
پروژه توســعه محلــه ای همچنان   ۶۰۰ ن کننــده توصیف کرد و گفت:  نگرا

است. نشده  ز  غا آ
در همین راســتا؛ علیرضا زاکانی در گفتگو با خبرنگار مهر و در واکنش به اظهارات 
مظفر با تاکید بر اینکه نسبت به بودجه اولویت بندی و تقدم و تاخرهایی وجود دارد، 
گفــت: منابع شــهرداری تهران به پروژه ها اختصاص پیــدا می کند و این موضوعی 
اســت که در هر منطقه ای به میــزان اولویت هر پروژه تعریف می شــود و کار آن 

انجام خواهد شد.
شــهردار تهران با بیان اینکه پروژه ها به میزان اهمیــت و ویژگی خود در بودجه قرار 
می گیرند، خاطرنشــان کرد: ما نمی توانیم صد در صد اعتبارات در سال را در همان روز 
اول محقق کنیم و صد در صد پروژه ها از روز اول انجام شود؛ بلکه شهرداری تهران در 
طول ســال منابع خود را کسب می کند و در طول سال این منابع مبتنی بر اولویت های 

ویژه هر پروژه اختصاص پیدا خواهد کرد.

رئیس ســازمان غذا و دارو، در اولین گفتگوی تلویزیونی به تشــریح 
وضعیت بازار دارویی کشــور پرداخت.سیدحیدر محمدی، به کمبود آنتی 
بیوتیک ها در کشــور اشــاره کرد و گفت: هفته گذشــته حجم زیادی 
واردات آنتی بیوتیک داشــتیم که همان ۵۰ تُن بود و تا آخر هفته جاری 

نیز بیش از ۶ میلیون بطری آنتی بیوتیک وارد کشور خواهد شد.
وی افزود: ۵۰ تُن محموله وارداتی شــامل یــک میلیون بطری آنتی 
بیوتیک بود که اگر با شرایط تُند مصرف در نظر بگیریم، برای دو هفته 
کافی خواهد بود و اگر با محاســبات خودمان در نظر بگیریم، برای یک 
ماه کافی اســت.حیدری با عنوان این مطلب که ۶ میلیون بطری آنتی 
بیوتیک که تا آخر هفته وارد کشــور می شــود، حجم خوبی است، ادامه 
داد: این مقدار واردات در کنار تولید داخل می تواند جوابگوی بازار داخلی 
باشــد. وی افزود: برنامه کوتاه مدت ما برای رفع کمبودها این است که 
تولید داخل افزایش یابد و در همین راســتا تولیدکنندگان ســه شیفت 
کار می کنند.محمدی با اشــاره به کم کاری دو شرکت داخلی در تأمین 
آنتی بیوتیک مورد نیاز کشــور، گفت: مــاده اولیه موجود بود، زمان بین 
تولید و عرضه تا حدودی زیاد شد.وی با عنوان این مطلب که داروهای 
آنتی بیوتیک به عنوان داروهای حمایتی استفاده می شوند، افزود: اصولًا 
مصرف این قبیل داروها در زمســتان افزایش می یابد و مقطعی اســت.
رئیس سازمان غذا و دارو تاکید کرد: ما این تضمین را به مردم می دهیم 
که مشکل کمبود آنتی بیوتیک و سرُم در کشور ظرف این هفته و هفته 
آینده حل شــود. محمدی به وضعیت سرُم اشــاره کرد و افزود: میزان 

تولید سرُم در کشــور ماهانه حدود ۱۴ تا ۱۵ میلیون عدد است که این 
میزان حدود یک تا دو میلیون از نیاز کشــور کمتر اســت. تا اوایل سال 
گذشته میزان نیاز ما به سرم در ماه ۱۰.۵ میلیون عدد بود و الباقی ذخیره 
می شــد، اما از تابستان گذشته مجدد به مشکل کمبود سرم برخوردیم و 
مجبور شدیم به واردات سرُم روی بیاوریم.وی با عنوان این مطلب که به 
زودی خط تولید سرُم در یکی از شرکت های داروسازی کشور با ظرفیت 
حداقل ۳ میلیون عدد ســرم در ماه طی یــک تا دو ماه آینده راه اندازی 
می شود، گفت: دو شرکت داروسازی در اهواز و اصفهان از سال دیگر با 
خط تولید ســرُم راه اندازی و یکی از شرکت های سرم سازی نیز ظرفیت 

تولید خود را به ۲ برابر افزایش می دهد.

مدیرعامل سازمان نوسازی شــهر تهران از امضای تفاهم نامه 
برای ساخت اولین محله الگو در شــهر تهران با مشارکت بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی خبر داد. مهدی هدایت از امضای تفاهم 
نامه برای ســاخت اولین محله الگو در شــهر تهران با مشارکت 
بنیاد مســکن انقلاب اسلامی خبر داد و گفت: در راستای اجرای 
قانون ســاماندهی و حمایت از تولید و عرضه مســکن )مصوب 
۱۳۸۷( و قانون جهش تولید مســکن )مصوب ۱۴۰۰( و تصویب 
نامه طرح مسکن اجتماعی هیأت وزیران )سال ۱۳۹۵( و رویکرد 
شــهرداری تهران برای همکاری با دولت در تأمین مســکن با 
هدف ایجاد شــرایط مناســب، بسترســازی و تســهیل فرآیند 
برخورداری همه خانوارهای شهری از واحدهای مسکونی در حد 
استطاعت، تفاهم نامه همکاری مشترک شهرداری تهران با بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی به امضا رسید.مدیرعامل سازمان نوسازی 
شهر تهران با بیان این که هدف از انعقاد این تفاهم نامه ساخت 
محله الگو با تأمین کلیه خدمات مورد نیاز اســت، تصریح کرد: 
مشارکت و همکاری در ساخت اولین محله الگو در شهر تهران، 
شامل واحدهای مســکونی متنوع، آماده سازی، محوطه سازی، 
احداث فضاهای مذهبی، آموزشــی، درمانی، فرهنگی، ورزشی، 
تفریحی- فراغتی، تجاری و تأمین فضای سبز و شوارع باکیفیت 
در اراضی متعلق شــهرداری در دســتور کار شــهرداری و بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی قرار گرفته است.پیش از این نیز؛ هدایت 

در گفتگو با خبرنــگار مهر از کلنگ زنی یکی از محلات الگو در 
منطقــه ۱۹ خبر داده بود و گفته بود: در حــال حاضر با نظرات 
مشــاورین طراحی هایی را برای محلات الگو انجام داده ایم و در 
محلات الگو رویکرد این اســت که معماری ایرانی-اسلامی در 
این محلات رعایت شود.مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران 
عنوان کرده بود: موضوع دوم، مساله سایه اندازی و اشِرافیت بود 
و مســاله بعدی این بود که تمامی خدمــات این محلات را در 
همــان محلات دیده ایم. در حال حاضــر ظرف یک ماه یکی از 
محلات الگو در شــهر تهران را احتمالًا در منطقه ۱۹ کلنگ زنی 

و طرح آن را نیز ارائه خواهیم کرد.

برخی اوقات یک دانش آموز ترک تحصیل می کند و یا از تحصیل اخراج می شــود؛ در 
این بین سوال ایجاد می شود که فرد تا چه زمانی می تواند به سربازی نرود و وارد غیبت 

سربازی نشود؟
تمامی پســران ایرانی که ۱۸ ســالگی را تمام کرده و وارد سن نوزده سالگی می شوند، 

دارای سن مشمولیت سربازی بوده و باید وضعیت نظام وظیفه خود را مشخص کنند.
اگر داوطلب بخواهد اقدام به تحصیل در مدرســه یا دانشــگاه کند باید مجوزی را از 
ســازمان وظیفه عمومی فراجا دریافت کند که به این مجوز برای ادامه تحصیل در سن 
مشمولیت »معافیت تحصیلی« گفته می شود. اما برخی اوقات فرد ترک تحصیل می کند 
و یا از تحصیل اخراج می شــود؛ در این بین ســوال ایجاد می شود که فرد تا چه زمانی 

می تواند به سربازی نرود و وارد غیبت سربازی نشود.
امیر دریادار دوم غلامرضا رحیمی پور رئیس اداره ســرباز ستاد کل نیروهای مسلح در 
این باره گفت: دانش آموزانی که پس از ورود به سن مشمولیت )۱۸ سالگی تمام( فارغ 
التحصیل، انصراف، ترک یا اخراج از تحصیل شده باشند از تاریخ فراغت ترک یا اخراج 

از تحصیل یک سال مهلت دارند تا خود را معرفی کنند.
وی بیان کرد: اگر فردی بعد از یک ســال بخواهد خــودش را معرفی کند وارد غیبت 

شده است.
رحیمی پور خاطرنشان کرد: همچنین بعد از این مدت یک ساله فرد نمی تواند در هیچ 

مقطعی تحصیل کند چراکه این فرد یک مشمول غایب است.

رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران در واکنش به ادعای مطرح شده 
پیرامون نگه داری مواد غذایی در سوله های مدیریت بحران گفت: مواد غذایی در سوله های 
بحران نگهداری نمی شود و بر اساس قانون مدیریت بحران موضوع تغذیه بر عهده جمعیت 
هلال احمر اســت و ما تنها تســهیل گری و حمایت می کنیم. علی نصیری در واکنش به 
ادعای یک عضو شــورای شــهر تهران در خصوص نگهداری مواد غذایی در سوله های 
مدیریت بحران شــهر تهران گفت: چیزی به عنوان موادغذایی در سوله های بحران شهر 
تهران نگهداری نمی کنیم. البته لیســتی از اقلام مورد تاکید استانداردی وجود دارد که در 
ســوله ها نگهداری می کنیم اما در این لیست اصلا موادغذایی وجود ندارد که حالا تصور 
شــود خراب شده است و اگر در ســوله ای چنین مواد غذایی نگهداری می شود، حداقل ما 
از آن بی اطلاع هســتیم.  او در خصوص تفاهم نامه های شــهرداری تهران در خصوص 
نگهداری موادغذایی با برخی ارگان ها نیز گفت: دوره برخی تفاهم ها تمام شــده و از نو 
باید وارد عمل شویم ولی به عنوان رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران 
سراغ ندارم در سوله ای موادغذایی نگهداری شود. نصیری خاطر نشان کرد: بحث تغذیه در 
مواقع بحران وظیفه هلال احمر است. طبق قانون جدید مدیریت بحران که در سال ۱۳۹۸ 
تصویب شــد، موضوع تغذیه بر عهده سازمان امدادونجات جمعیت هلال احمر است و ما 
تنها تسهیل گری و حمایت می کنیم.  به گفته رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران 

شهر تهران، در سوله های بحران زیر ساخت نگهداری موادغذایی وجود ندارد.

واکنش زاکانی به ادعای عدم 
پیشرفت فیزیکی پروژه های شهری

 کم کاری دو شرکت داخلی 
در تامین آنتی بیوتیک

 جزئیات ساخت اولین محله الگو 
در پایتخت

چه مدت بعد از اخراج یا فراغت از 
تحصیل می شود به سربازی نرفت؟

واکنش مدیریت بحران تهران به 
»فاسد شدن موادغذایی«

طی گفتگویی مطرح شد؛

مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران مطرح کرد؛رئیس سازمان غذا و دارو عنوان کرد؛

 ادعای مطرح شده پیرامون نگه داری مواد غذایی در سوله؛رئیس اداره سرباز ستاد کل نیروهای مسلح توضیح داد:


